
LLJ TARYBOS POSĖDIS
2019-02-24
Vilnius

Darbotvarkė:
15.00 - 15.20 Registracija
15.20 - 15.30 Darbotvarkės ir sekretoriaus tvirtinimas
15.30 - 16.00 Tarybos seniūno rinkimai
16.00 - 16.30 Valdybos narių prisistatymai ir tvirtinimas
16.30 - 16.50 Valdybos veiklos plano pristatymas ir tvirtinimas
16.50 - 17.10 Klausimas dėl LLJ Neeilinės sueigos šaukimo
17.10 - 17.30 Klausimas dėl Tarybos veiklos gairių
17.30 - 18.00 Kiti klausimai, posėdžio uždarymas

SVARSTYTA: Darbotvarkės ir sekretoriaus tvirtinimas.
Umberto Masi : Siūlau įtraukti balsų skaičiavimo komisijos rinkimus.
Patvirtinta bendru nutarimu.
Teresė Škutaitė: Siūlau posėdžio sekretorę Kristiną Lašaitę.
Patvirtinta bendru nutarimu.
NUTARTA:
Į darbotvarkę įtraukta balsų skaičiavimo komisijos rinkimai,
darbotvarkė patvirtinta ir posėdžio sekretore tapo Kristina Lašaitė.

SVARSTYTA: Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai.
Teresė Škutaitė: Siūlau, jog balsų skaičiavimo komisiją sudarytų 3 žmonės.
Patvirtinta bendru nutarimu.
Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai:
Skirmantas Baikauskas: Siūlo Umberto Masi.
Mintautas Vilkelis: Siūlo savo kandidatūrą.
Umberto Masi: Siūlo Miglę Neverdauskaitę.
Sutiko kandidatuoti: Umberto Masi, Miglė Neverdauskaitė ir Mintautas Vilkelis.
Balsų skaičiavimo pirmininkas išrinktas burtų keliu, juo tapo Mintautas Vilkelis.
NUTARTA:
Balsų skaičiavimo komisiją sudaro: Umberto Masi, Miglė Neverdauskaitė ir Mintautas Vilkelis.
Balsų skaičiavimo pirmininkas: Mintautas Vilkelis.

SVARSTYTA: Tarybos seniūno rinkimai.
Kandidatų kėlimas:
Domantas Katelė: Iškėlė Antaną Balčėtį.
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Meda Lileikaitė: Iškėlė Povilą Krikščiūną.
Umberto Masi: Iškėlė Gediminą Ruginį.
Povilas Krikščiūnas: Iškėlė Medą Lileikaitę.
Evelina Žalpytė: Iškėlė Skaistę Damaškaitę.
Meda Lileikaitė: Iškėlė Dovilę Bieliauskaitę.
Gediminas Ruginis: Iškėlė Agnę Baltrūnaitę.
Meda Lileikaitė: Iškėlė Žygintą Katinaitę.
Umberto Masi: Iškėlė Luką Bručkų.
Umberto Masi: Iškėlė Eglę Rudytę.
Skirmantas Baikauskas: Iškėlė Eveliną Žalpytę.
Sutiko kandidatuoti: Meda Lileikaitė, Gediminas Ruginis, Antanas Balčėtis.

Kandidatų prisistatymams skiriama 5 min (patvirtinta bendru nutarimu).
Kiekvienas kandidatas gali gauti maksimaliai 3 klausimus (patvirtinta bendru nutarimu).
Prisistato: Antanas Balčėtis
Klausimai ir atsakymai:
Meda Likeikaitė: Ar tavo pareigos Panevėžio apskritajame stale ir gyvenamoji vieta netrukdys
darbui?
Antanas Balčėtis: Gavau teises ir mašiną bei, manau, Lietuvoje atstumai yra gan nedideli, todėl
galėsiu visur atvykti. O dėl pareigų stale, mano pareigos stale ir užtikrina, kad tinku šioms
pareigoms ir man pabaigus PLJ pirmininko karjerą, širdyje labai trūksta LLJ.
Dovile Bieliauskaitė: Daugiau papasakok apie idėjas.
Antanas Balčėtis: Dabar įstatuose nenustatyta rinkimų tvarka, nėra rimto pasiruošimo, nėra rimto
atskaitingumo, nes jei įstatuose nustatysim kokia tiksli rinkimų tvarka, galėsime garantuoti
kokybiškus rezultatus.
Lukas Stravinskas pasisakė apie buvusia situaciją ir paaiškino kodėl neviešino valdybos ir tarybos
ginčų.
Domantas Katelė: Ką veikei penktadienį?
Antanas Balčėtis: Vyko projektas. O dieną pradėjau taip: ryte atsikėliau, nuėjau į Lijot projektą ir
tvarkingai vakare nuėjau miegoti.

Prisistato: Meda Lileikaitė
Klausimai ir atsakymai:
Evelina Žalpytė: O kokie planai, ką nori nuveikti?
Meda Lileikaitė: Atsakingai įgyvendinti užduotis ir skatinti diskusijas. Siūlau ne tik posėdžio metu,
bet ir šiaip labai elementariai diskutuoti. Kadangi aš mėgstu viską daryti pati ir kadangi visi
tarybos nariai yra lygus, jie galėtų diskutuoti. O aš skatinčiau pasisakyti per posėdžius.
Gediminas Ruginis: Kuo skyriaus pirmininkės darbas padės? Ir dėl kokių priežasčių eini į tarybos
seniūnus?
Meda Lileikaitė: Manau, kad mano savybės: atsakingumas, smalsumas, atsakingumas, bendravimas
su nariais, o kodėl einu... (pauzė)
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Teresė Škutaitė: Jau atsakei?
Meda Lileikaitė: (tyla)
Umberto Masi: Turėti planą ar idėjas, kad ir sudėtingesnes, nėra jokiais būdais populizmas.
Lukas Stravinskas: Kadangi, kai buvau pirmininkas, Jonavos skyrius tada žydėjo narių skaičiumi ir
iniciatyvomis. Tad klausimas tau - anksčiau tarybos nariai įsitraukdavo į veiklų vykdymą, ar dabar
taryba turi įsitraukti į veiklas? Ar tik komentuoti?
Meda Lileikaitė: Dėl organizacijos situacijos tai taip vyko. O dėl pagalbos, tai tarybos nariai, kaip
nori, gali padėti arba ne, bet jie turėtų nešališki likti tarybos posėdžių metu.
Antanas Balčėtis: Tarybos manymas, kad tarybos narys gali būti šališkas, manau čia labai blogas
mąstymas ir man jau anksčiau tai nekenkė ir dabar vėl netrukdys.

Prisistato: Gediminas
Klausimai ir atsakymai:
Evelina Žalpytė: Ar turi ambicijų ką nori padaryti? Pakeisti? Dokumentus rašytum ar dar kažką?
Gediminas Ruginis: Taip, mąsčiau, tai turėtų būti kažkoks darbas, bet tai turėtų būti ne tik mano
vieno darbas – tai visos tarybos darbas. Tad, jei matysiu norą, turėtų būti rašomos pozicijos ir
rezoliucijos.
Meda Lileikaitė: Kuo pakeistum strategiją? Ar iš viso keistum?
Gediminas Ruginis: Taip, keisčiau finansavimą, sukurčiau ryšius ne tik su verslo sektoriumi. Taip
pat strategijoje yra nelogiškų sprendimų, kuriuos galima daug kur pakeisti, pavyzdžiui, apie
nekilnojimą turtą.
Lukas Stravinskas: Nori, kad strategija butų metų kadencijai?
Gediminas Ruginis: Aš mąsčiau, sutrumpinti laikotarpį iki 3 metų, nes dabar yra 5 metų
laikotarpiui.
Balsavimo tvarką pristato basų skaičiavimo komisijos pirmininkas.
Umberto Masi: Ačiū už suteiktą žodį, neturim reikalingų biuletenių, nes Domantas, o ne pirmininkė
pasirašė.
Teresė Škutaitė: Čia daroma taip tik dėl autentiškumo.
Lukas Stravinskas: Pasaugom gamtą.
Biuleteniai persirašomi Teresės Škutaitės ir balsuojama antrą kartą, dėl techninių nesklandumų.

Balsu skaičiavimo komisija suskaičiuoja kvorumą.
Kvorumas: 12 biuletenių.
Paskelbiama, jog seniūnas tampa tas, kuris surenka daugumą balsų (bendru nutarimu).
Lukas Bručkus: Kas lygiųjų atveju?
Terese Škutaitė: Tai antras turas.
Balsavimo rezultatai:
Buvo rasta: 12 biuletenių.
Antanas Balčėtis: 4
Meda Lileikaitė: 2
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Gediminas Ruginis: 6
NUTARTA:
Tarybos seniūnas – Gediminas Ruginis.

Tarybos seniūno žodis (Gediminas Ruginis): Ačiū už pasitikėjimą, tikiuosi jūsų nenuvilsiu.
Tarybos seniūnas užima tarybos posėdžio pirmininko vietą.

SVARSTYTA: Valdybos narių prisistatymai ir tvirtinimas.
Valdybos, nariu prisistatymai ir klausimai:
Bendru nutarimu nutarta, jog prisistatymai vyks iki 2 minučių ir galima vienam kandidatui užduoti
iki 2 klausimų.
Prisistato:
SKIRMANTAS BAIKAUSKAS
Evelina Žalpytė: Turėsi rašyti bakalaurą ar nepritruks laiko?
Skirmantas Baikauskas: Ne, nes, iš tikrųjų, kursinį rašiau ta pačia tema ir nebus sunku parašyti
bakalaurą.
Meda Lileikaitė: Kaip paprastus narius įtrauksi į darbą su politiniais reikalais?
Skirmantas Baikauskas: Kiekvienam skyriuje yra politinių reikalų koordinatoriai, kurie domisi, kas
vyksta savivaldoje bei nacionaliniu lygmeniu, tad kontaktuočiau su jais. O dar dvigubos pilietybės
diskusijose motyvuosime domėtis politiniais reikalais.
Prisistato:
REGITA JASUDAITĖ
Meda Lileikaitė: kokios tavo renginių idėjos?
Regita Jasudaitė: Tų idėjų yra labai daug ir viską reikia susidėlioti, bet paliksiu paslaptį, jog
atvyktumėte ir patys pamatytumėte.
Dovile Bieliauskaitė: Kaip keisi Pavasario akademiją? Ko galima tikėtis?
Regita Jasudaitė: Bus tipinė pavasario akademija su daug idėjų ir nuotykių.
Prisistato:
DOMANTAS KATELĖ
Antanas Balčėtis: Kokie planai apie atstovavimą regionuose?
Domantas Katelė: Iš mokymų kontekstų mes juos organizuosime, bet ties tuo dirbs Lukas - jis
papasakos daugiau. Kažkas naujo, kažkas kitokio, bet kalbant apie atstovavimą, mokymai tikrai
vyks ir bus susieti su ideologija.
Mintautas Vilkelis: Tavo pasižymėjimas LLJ ir Lijot renginiuose yra neadekvatus.
Domantas Katelė: Taip aš neadekvatus, Mintautai.
Prisistato:
DOMINYKA KIEVINAITĖ
Skaistė Damaškaitė: Dėl laisve.lt , keisi tik dizainą ir kontaktus? Ar informaciją nario anketoje?
Dominyka Kievinaitė: Darbų yra daug, bet prireiks laiko, viską pamatysim.
Meda Lileikaitė: Ar tvarkysit asmeninių pirmininkų profilių komunikaciją?
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Dominyka Kievinaitė: Uždrausti kažko negalim, todėl parašysiu gražią žinutę, bet tai yra jų
asmeninis pasirinkimas.
Prisistato:
GODA KOŠINSKYTĖ
Evelina Žalpytė: Ar esant neaktyviems nariams biure jie bus keičiami kitais?
Goda Košinskytė: Apie tai negalvojom. Tikimės, jog jie bus aktyvūs, mes turim nusimatę
motyvacinių dalykų, kas mėnesinių pokalbių, patekimas į renginius be eilės. O jei pasiteisins -
plėstis tikrai žadame.
Umberto Masi: Ar biuras toks koks yra, 10 žmonių, atmetus visus nesklandumus ir ar jis lieka toks
pat? Ar rotuoja kas kažkokį laiką?
Goda Košinskytė: Jis liktų toks koks yra, jei kiltų vienų, kitų problemų, greičiausiai jį keistume kitu
nariu, kuris siuntė anketą ir buvo atmestas valdybos posėdžio metu.
Prisistato:
KRISTINA LAŠAITĖ
Meda Lileikaitė: Ar ieškosi naujų projektų? Ar bandysi įtraukti narius į projektų veiklą?
Kristina Lašaitė: Tai partnerių paieškos yra Godos kompetencija, o projektai tai taip, bus rašomi ir
ieškomi nauji finansavimo šaltiniai.

Prisistato:
LUKAS STRAVINSKAS
Gediminas Ruginis: Esi kandidatas į valdybą, Alytaus miesto tarybą ir esi studentas ar spėsi?
Lukas Stravinskas: Taip geras klausimas, jei kam kyla klausimas, tai LLJ įstatai sako, kad LLJ turi
ruošti politinei veiklai. Stengsiuosi atiduoti laiko tiek kiek galėsiu, jau 12 klasėje turėjau panašią
situaciją, laiką suplanuoti moku. Žinau, bus sunku, bet įmanoma.

Balsavimo tvarką pristato Teresė Škutaitė ir Mintautas Vilkelis.
Balsavimo rezultatai:
Skirmantas Baikauskas:
Už:9 Prieš:1 Susilaikė:2
Dominyka Kievinaitė:
Už:12 Prieš:0 Susilaikė:0
Kristina Lašaitė:
Už:10 Prieš:2 Susilaikė:0
Domantas Katelė:
Už:9 Prieš:3 Susilaikė:0
Regita Jasudaitė:
Už:9 Prieš:3 Susilaikė:0
Goda Košinskytė:
Už:12 Prieš:0 Susilaikė:0
Lukas Stravinskas:

5



Už:12 Prieš:0 Susilaikė:0
NUTARTA:
Valdybos nariais tapo: Skirmantas Baikauskas, Dominyka Kievinaitė, Kristina Lašaitė, Domantas
Katelė, Regita Jasudaitė, Goda Košinskytė, Lukas Stravinskas.

SVARSTYTA: Valdybos plano tvirtinamas.
Dauguma dalyvių susipažinę su LLJ pirmininkės Tereses Škutaitės pateiktu valdybos veiklos planu.
Teresė Škutaitė: Dauguma veiklų - tradicinės, šiek tiek pakomentuosiu kas naujo.
Klausimai:
Skaistė Damaškaitė: Kaip įsivaizduoji mokyklų lankymą? Ar padėsi skyriams, ar čia mums reiks
dalintis platformomis?
Teresė Škutaitė: Ne, dalintis platformomis nereiks. Kai reikės kontaktuosim su pirmininkais, Kauną
galim imti kaip pavyzdį, jie puikiai varo. Pirmiausia bendradarbiausim, o po to žiūrėsime kaip
gausis.

Lukas Stravinskas: Jei pirmininkai prašys pagalbos, tai taip pat padėsime. Kadangi stengsimės
įkurti naujus skyrius, tai lankysimės pagrinde ten, kur nėra LLJ skyrių, šiandien jau kalbėjom su
Rokiškio stalu ir taip pat yra vienas konkretus skyrius, kur tikrai vyksime.
Evelina Žalpytė: Planuojate taip pat šviesti visuomenę apie Seimo narių mažinimą?
Teresė Škutaitė: Iš idėjos mes turim labai svarbius argumentus, kodėl mes esame prieš, bet
valstiečiams yra dzin ant protokolų.
Lukas: Dėl dvigubos pilietybės referendumo, pamatėme, kad atstovai iš organizacijų (t.y. jauni
žmonės) yra neaktyvus, nes jei nežino žmonės, kurie veikia organizacijose, tai manau visiškai
neprasminga rašyti dokumentą.
Mintautas Vilkelis: Tavo rinkiminėje kompanijoje galimybės ir t.t., kodėl niekas nėjo iš narių į Lijot
žiemos forumą?
Teresė Škutaitė: Po savo rinkimų mes papasakosim tikslų planą, turėsim po 1 kandidatą į postus,
kiekviena organizacija gauna po 2 vietas. Aš išderėjau dar trečią vietą. Du žmonės ėjo, dėl
rinkiminių sumetimų, o trečia vieta buvo skirta, dėl projektų rašymo mokymų. Būtent dėl to buvo
priimtas toks sprendimas, o valdyba yra tie žmonės, kurie atstovauja ...
Gediminas Ruginis: Ar žadate iš anksto nusimatysit renginių datas?
Teresė Škutaitė: Taip, greitai paskelbsim (šiandien), o dėl vietos, pavasario akademija bus
Kėdainiuose.
Gediminas Ruginis: Ar seminaruose vietos bus ribojamos?
Teresė Škutaitė: Kad pavyktų visus kokybiškai apšviesti yra labai sudėtingas darbas, o dėl
finansinių dalykų ir tam JRD nėra daug išskirta pinigų, bet mėtysime juos po skirtingas lokacijas,
dalinsime medžiagas, galvojam dėl vidinės komunikacijos platformos. Ribosim skaičių dėl resursų
ir kokybės.
Gediminas Ruginis: Kokių turėsime veiklų, jog išlaikytume senus narius?
Teresė Škutaitė: Mes šitą spręsime per galimybių prizmę, nes žmones išeina, kadangi jiems nebėra
ką veikti, atsiranda didelis galimybių paketas. Manau, šitie dalykai kabins, mes patys 4 metus
esame organizacijoje, geriausias pavyzdys Miglė, kurią gražinome į veiklą LLJ‘te.
Skaistė Damaškaitė: Ar nėra svarstoma komunikaciją perkelti į kitą platformą - tarkime laisve.lt?

6



Teresė Škutaitė: Taip svarstoma, nes laisve.lt yra skirta išorinei komunikacijai. Tarkime, Lijot turi
vidinės komunikacijos kanalus, ten informacija nesuvaikšto - jauniems žmonėms neveikia šis
principas. Aišku, kad kol kas Facebook grupė yra patogiausias būdas informacijai perduoti. Turėti
Drive, kur aktuali informacija, bet čia irgi yra sudėtinga, nes vis tiek viskas komunikavimas eis per
aktyviausių grupę.
Skaistė Damaškaitė: Ar negalvojot visai kitos platformos? Kur galima susikurti savo organizacijos
vidinius tinklus.
Teresė Škutaitė: Pasidomėsime, nesvarstėme. Ačiū už idėją.
NUTARTA:
Valdybos veiklos planas patvirtintas bendru nutarimu.

SVARSTYTA: Neeilinės sueigos šaukimas
Teresė Škutaitė: Mūsų buvęs pirmininkas mus paliko be finansinių ataskaitų, bet neeilinės Sueigos
tvarka yra tokia, kad ją turi šaukti taryba. Patogiausia būtų Pavasario akademijos metu, ta Sueiga
turės tik 1 klausimą, nebent dar kažkas iškiltų. Prašom balandžio 12-14 dienomis, kad patvirtintume
tas pačiais kvotas.
Bendru nutarimu patvirtinta, jog Sueiga vyks per Pavasario akademiją.
Teresė Škutaitė: Per tarybos posėdį reiktų patvirtinti kvotų skaičių. Arba iki kovo pabaigos, arba šio
posėdžio metu galėtume tai padaryti.
Gediminas Ruginis: Pritarčiau, nes nėra labai daug klausimų.
Teresė Škutaitė: Galim šauktis elektroninį posėdį šiam klausimui, nes turėjom per Sueigą ir prieš
Sueigą, blogų reakcijų.
Domantas Katelė: Čia asociacijų įstatymas.
Lukas Stravinskas: Naujas kvotas tvirtinti reikia pagal naujus sąrašus. Dabar sąrašus tvarko
valdyba, man reiktu iš naujo patvirtinti sąrašus, o tai papildomas darbas ir laiko ištekliai.
Skaistė Damaškaitė: Siūlau susišaukti naują elektroninę konferenciją.
Gediminas Ruginis: Ar tai bus tikslinga? Nes tai, visiškas formalumas.

Balsavimas: Už tai, kad dabar būtų vykdomas nutarimas dėl kvotų.
Už:7
Per el. konferenciją: 4
Susilaikė:1
NUTARTA:
Bendru nutarimu paliktos tos pančios kvotos ir neeilinė LLJ sueiga vyks per Pavasario akademiją.

SVARSTYTA: Kiti klausimai
Antanas Balčėtis: Siūlau įpareigoti tarybos seniūną, dėl veiklos gairių, ir per kitą tarybos posėdį
aiškintis.
Gediminas Ruginis: Visiškai pritariu.
Eglė Rudytė: Padaryk idėjų dėžutę Facebook grupėje.
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Gediminas Ruginis: Taip.
Per artimiausia el. konferenciją bus tvirtinamos tarybos veiklos gairės - nuspręsta bendru
nutarimu.
Skirmantas Baikauskas: Ar kursit slaptą grupę Facebook? Ar liksit šioje grupėje?
Meda Lileikaitė: Susikuriam atskirą chat‘ą.
Gediminas Ruginis: Dėl chat‘o nežinau, o tarybos grupėje ankščiau buvo ir valdyba.
Lukas Stravinskas: Užprastoje kadencijoje tai nepasiteisino, nes mes to neišnaudojom.
Bendru nutarimu paliko valdybą Facebook grupėje.
Mintautas Vilkelis: Ar taryba vis dar eina į Soho po posėdžio?
NUTARTA:

1) Per artimiausia el. konferenciją bus tvirtinamos tarybos veiklos gairės.
2) LLJ Taryba susikurs Facebook uždarą chat‘ą nuo valdybos.

Gediminas Ruginis: Tai galėsime aptarti neformalioje aplinkoje, o kadangi nėra daugiau klausimų,
skelbiu šį posėdį uždarytą.

TARYBOS POSĖDIS UŽDARYTAS

Lietuvos liberalaus jaunimo tarybos posėdžio pirmininkas: Gediminas Ruginis

Lietuvos liberalaus jaunimo tarybos posėdžio sekretorė: Kristina Lašaitė
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